

# PRESS RELEASE



# COMMUNIQUÉ

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS

CANADA

MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

No. 62

FOR IMMEDIATE RELEASE  
NOVEMBER 23, 1966

## CZECH FOREIGN MINISTER TO VISIT CANADA

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Paul Martin, announced today that the Czechoslovak Foreign Minister, Mr. Vaclav David, has accepted an invitation to visit Canada December 6 to 11, 1966.

Mr. Martin said the visit would provide an opportunity for talks on international questions of interest to Canada and Czechoslovakia as well as on bilateral matters of interest to the two countries.

Following his discussions with Mr. Martin, Mr. David is expected to make calls on the Prime Minister, the Speakers of the House of Commons and the Senate and the Minister of Trade and Commerce.

Before returning to Prague Mr. David will also visit Toronto and Montreal. At the latter city he will inspect progress on Czechoslovakia's pavilion at the site of Expo 67.

- 30 -

No. 62

POUR PUBLICATION IMMEDIATE  
LE 23 NOVEMBRE 1966

## LE MINISTRE DES AFFAIRES ETRANGERES DE TCHECOSLOVAQUIE VISITERA LE CANADA

Le secrétaire d'État aux Affaires extérieures, M. Paul Martin, annonce que le ministre des Affaires étrangères de Tchécoslovaquie, M. Vaclav David, a accepté, à son invitation, de visiter le Canada du 6 au 11 décembre prochains.

M. Martin a précisé que ce séjour offrirait au Canada et à la Tchécoslovaquie l'occasion de s'entretenir de certaines questions internationales et bilatérales d'intérêt commun.

Après ses entretiens avec M. Martin, M. David fera une visite au premier ministre, aux présidents de la Chambre des communes et du Sénat et au ministre du Commerce.

Avant de retourner à Prague, M. David se rendra aussi à Toronto et à Montreal. Dans cette dernière ville, il s'arrêtera au pavillon de la Tchécoslovaquie, en construction à l'Expo 67.

- 30 -